

S. R. O.



Snadná obsluha
Easy operation
Einfache Bedienung

Spolehlivost
Reliability
Zuverlässig

Vysoký výkon
High output
Hoch Leistung

ZP 350

Poloautomatická zavíračka plechových obalů Semiautomatic closer of metal packaging Schließmaschine für Blechemballagen, Halbautomat



Zavíračka je určena pro zavírání plechových obalů kruhového, oválného nebo hranatého tvaru. Největší/nejmenší průměr nebo úhlopříčka uzavíraných obalů je 350/99 mm a výška 450/50 mm.

Stroj je sestaven ze svařovaného kovového rámu, pákového ústrojí s mechanickým nebo pneumatickým ovládním, zvedacího stolu a rotační zavírací hlavy s tvarovacími kladkami. Výhodou rotační zavírací hlavy je, že uzavírané plechové obaly stojí a neotáčejí se, čímž je vyloučena možnost rozstříkávání uzavíraného obsahu. Výkon stroje je regulovatelný ve dvou režimech výměnou polohy klínových řemenů.

Stroj je vhodný díky svým zastavěným rozměrům 1900x700x1100 mm a výkonem cca 200 až 280 ks/hod pro menší provozy. Výhodou je též velmi snadná obsluha a při důsledném dodržování i minimální údržba.



The closer is designed for closing of metal packaging of round, oval or rectangular shape. The largest/smallest diameter or diagonal of the closed packaging is 350/99 mm and height 450/50 mm.

The machine is assembled from a welded metal frame, lever system with mechanical or pneumatic control, lifting bench, and rotary closing head with shaping pulleys. The advantage of the rotary closing head is that the closed metal packaging stand and do not turn, which prevents the possibility of spraying the closed contents. The machine output is regulated in two modes by changing the position of the V-belts.

The machine is suitable for smaller plants thanks to built-up dimensions 1900x700x1100 mm and performance 200 to 280 pcs/hr. The easy operation and while strictly adhering to operating instructions also minimum maintenance are also advantages.



Die Schließmaschine ist zum Schließen von Blechdosen runder, ovaler bzw. eckiger Form bestimmt. Der größte/kleinste Durchmesser bzw. Schräge der Dosen beträgt 350/99 mm und die Höhe 450/50 mm.

Die Maschine besteht aus dem Schweißstahlrahmen, dem Hebelmechanismus mit mechanischer bzw. Druckluftsteuerung, dem Hubtisch und dem Drehschließkopf mit Profilrolle. Der Vorteil des Drehkopfes ist, dass die zu verschließenden Blechdosen stehen und sich nicht drehen, wodurch ein Verspitzten des Inhalts ausgeschlossen wird. Die Maschinenleistung ist in zwei Regime durch Änderung der Keilriemenlage regulierbar.

Die Maschine ist Dank ihrer Abmessungen 1900x700x1100 mm und ihrer Leistung ca. 200 bis 280 St/h für kleinere Betriebe geeignet. Der Vorteil ist ebenfalls die sehr einfache Bedienung und bei konsequenter Einhaltung auch eine minimale Wartung.

MD Praha, s. r. o.
Přístavní 29, 170 00 Praha 7 - Holešovice
Česká republika

Company / Handelsfirma: MD Praha, s. r. o.
Headquarters and postal address / Sitz u. Postanschrift:
Přístavní 29, 170 00 Praha 7 - Holesovice, Czech Republic / Tchechische Republik